
 

 

 
 
 
Nr. 128/2023 
 

PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 15 septembrie 2023, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului 
Local al Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 16 membri, 2 reprezentanți ai 
satelor aparţinătoare municipiului Sfântu Gheorghe, Baloga Csilla - sat Chilieni, Miklos 
András - sat Coșeni, lipsind: Comăneci Liviu-Vasile, Kádár Imola, Kondor Ágota, Kolcza 
István, Sipos Dóra-Viola, Vargha Fruzsina. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului local al Municipiului Sfântu 
Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în conformitate cu 
prevederile art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. b din OUG nr. 
57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin 
Dispoziţia emisă de primarul municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 993/2023. Ședința se 
desfășoară prin sistemul de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Antal Árpád-András primarul municipiului 
Sfântu Gheorghe, Toth-Birtan Csaba viceprimarul municipiului Sfântu Gheorghe, Kulcsár 
Tünde-Ildikó secretarul general al municipiului Sfântu Gheorghe. 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Bună ziua. Salut pe 
toată lumea la ședința extraordinară a Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe. 
Aș dori să facem prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent.  
 (lb.m.): „În primul rând aș dori să vă întreb, dacă cineva ar dori să ia cuvântul, sau 
la Diverse sunt propuneri?” 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m./lb.r.): „Bună ziua. Sunt Antal 
Árpád și aș avea un punct D1, pe care aș dori să-l propun, și care se referă la aprobarea 
Acordului de principiu referitor la acordarea facilităților reglementate prin Legea nr. 
186/2013 privind constituirea și funcționarea parcurilor industriale, administratorului 
parcului industrial Sepsiipar SRL. Propun să luăm pe Ordinea de zi, la Diverse având în 
vedere faptul că pentru exploatarea infrastructurii extinse a parcului industrial este 
obligatorie obținerea de urgență a titlului de parc industrial. Vă mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumim frumos.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Domnule președinte, 
sunt Toth-Birtan Csaba și aș dori să luăm pe Ordinea de zi, la Diverse 1 punct, care se 
referă la aprobarea intabulării în proprietatea publică a municipiului Sfântu Gheorghe şi în 
administrarea instituției de învățământ Şcoala Gimnazială „Gödri Ferenc” Sfântu 
Gheorghe a imobilului situat în municipiul Sfântu Gheorghe, Aleea Elevilor nr. 1. Este 
vorba de o lucrare urgentă, ca activitățile legate de cartea funciară din școală să poate 
continue.” 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Bine, mulțumim 
frumos. În primul rând să votăm luarea pe Ordinea de a punctelor D1 și D2. 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1 și D2.” 



 

 

 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu 
luarea pe Ordinea de zi a punctelor D1 și D2.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
luarea pe Ordinea de zi a punctelor D1 și D2.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Scuze, sunt Debreczeni 
László și sunt de acord cu luarea pe Ordinea de zi a punctelor D1 și D2.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe Ordinea de 
zi a punctelor.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea 
pe Ordinea de zi a punctelor D1 și D2.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1 și D2.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
luarea pe Ordinea de zi a punctelor D1 și D2.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe Ordinea 
de zi a punctelor D1 și D2.” 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Și eu sunt de acord 
cu luarea pe Ordinea de zi a punctelor D1 și D2.” 
 Domnul consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
luarea pe Ordinea de zi a punctelor D1 și D2.” 
 Domna conilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe Ordinea 
de zi a punctelor D1 și D2.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1 și D2.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe Ordinea 
de zi a punctelor D1 și D2.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1 și D2.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Jancsó Éva), 
introducerea pe Ordinea de zi a punctelor D1 și D2. 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumesc frumos. 
Acum să votăm Ordinea de zi în întregime.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu 
Ordinea de zi în întregime.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord și 
eu.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu 
Ordinea de zi în întregime.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi în întregime.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
Ordinea de zi în întregime.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 



 

 

zi în întregime. Sunt Debreczeni László.” 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Și eu sunt de acord 
cu Ordinea de zi în întregime.” 
 Domnul consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
Ordinea de zi în întregime.” 
 Domna conilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea 
de zi în întregime.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi 
în întregime.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Scuze, sunt Jancsó Éva și sunt de acord 
cu Ordinea de zi în întregime. Acum sunt prezentă și eu.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, în unanimitate, Ordinea de zi în întregime. 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Bine. Acum să 
votăm modalitatea de vot, ca la sfârșitul prezentărilor să votăm punctele.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu propunerea.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu propunerea.” 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domna conilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, în unanimitate, votarea la sfârșit a punctelor. 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumesc. Înainte 
de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să vă supun atenției următoarele: potrivit art. 
228 din OUG 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la deliberarea şi 
adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în problema supusă dezbaterii. 
Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de începerea ședinței 
interesul personal pe care-l au în problema respectivă. Aș dori să vă întreb dacă sunt 
consilieri în această situație?” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Da, sunt Jancsó Éva. La punctul 6 nu 
doresc să votez.” 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Bine. Am notat. 
Putem începe cu primul punct.” 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării 
bugetului general al municipiului Sfântu Gheorghe pe anul 2023. Prezintă: Antal Árpád-



 

 

András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m.): „Mulțumesc frumos. 
Rectificăm bugetul municipiului cu suma de 8.200.000 lei. Suma de 7.618.650 lei provine 
din acei 10% din fondul cultural național, pe care l-am inițiat noi. Suma de 581.350 lei 
provine la fel din bugetul de stat. Pe partea de cheltuieli vor primi diferite sume instituții de 
învățământ și de cultură pentru diverse investiții. Totodată sunt și niște regrupări prin 
această rectificare de buget. Mulțumesc frumos. Dacă am înțeles bine dl. Comăneci nu este 
prezent. Este? Dacă da, o să prezint și în limba română.” 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Nu, nu este. 
Mulțumim frumos. Comisiile de specialitate 1 și 5 au acordat aviz favorabil acestui proiect 
de hotărâre. Urmează punctul 2.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 321/2023. 
 PUNCTUL II de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
Documentației de avizare a lucrărilor de intervenții pentru obiectivul de investiții „Lucrări 
de reabilitare termică la bl. 7, sc. A, B, C, D str. Romulus Cioflec nr. 8” și a cheltuielilor 
legate de proiect și modificarea și completarea HCL nr. 422/2022 privind aprobarea 
depunerii proiectelor și a cheltuielilor legate de acestea pentru reabilitarea termică a unor 
blocuri de locuințe din municipiul Sfântu Gheorghe în cadrul PNRR, C5-Valul renovării, 
apelul de proiecte PNRR/2022/C5/1/A.2/1, Renovare energetică moderată a clădirilor 
rezidențiale multifamiliale pentru comunități expuse riscului de sărăcie și excluziune 
socială, cu modificările și completările ulterioare. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Acest proiect de hotărâre 
conține două lucruri: pe de o parte aprobarea studiului de fezabilitate, care se referă la 
lucrările de reabilitare a unui bloc, care a fost construit în 1970 și are o suprafață 
desfășurată de 3520 mp, respectiv se va izola pereții exteriori cu polistiren expandat 
grafitat cu o grosime de 10 cm, se va izola planșonul peste ultimul nivel cu polistiren 
extrudat cu o grosime de 20 cm, etanșare, se vor schimba corpurile de iluminat cu eficiență 
energetică în scara blocului, ale căror alimentare cu energie se va face prin panouri 
fotovoltaice, respectiv tot blocul va primi un nou paratrăsnet. Valoarea estimativă a acestor 
lucrări este de 3.991.056 lei cu TVA inclus. În al doilea rând se aprobă suportarea din 
bugetul local al municipiului a cheltuielilor neeligibile, care sunt în cuantum de 10.817 lei, 
iar valoarea TVA aferentă este de 2.055 lei, respectiv mai există o propoziție în proiectul 
de hotărâre, care se referă la faptul că cheltuielile care pot apărea pe durata implementării 
proiectului se vor suporta din bugetul local al municipiului.” 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Bine. Mulțumesc 
frumos. Comisiile de specialitate 1, 2 și 5 au acordat aviz favorabil. Urmează punctul 3.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 322/2023. 
 PUNCTUL III de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
Documentației de avizare a lucrărilor de intervenții pentru obiectivul de investiții „Lucrări 
de reabilitare termică la bl. 10, sc. A, B, C str. Romulus Cioflec nr. 5” și a cheltuielilor 
legate de proiect și modificarea și completarea HCL nr. 422/2022 privind aprobarea 
depunerii proiectelor și a cheltuielilor legate de acestea pentru reabilitarea termică a unor 
blocuri de locuințe din municipiul Sfântu Gheorghe în cadrul PNRR, C5-Valul renovării, 
apelul de proiecte PNRR/2022/C5/1/A.2/1, Renovare energetică moderată a clădirilor 
rezidențiale multifamiliale pentru comunități expuse riscului de sărăcie și excluziune 
socială, cu modificările și completările ulterioare. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „În acest caz este vorba de 
lucrările de reabilitare ale unui bloc, care a fost construit în 1970 și are o suprafață 



 

 

desfășurată de 4920 mp. Lucrările, care sunt stabilite în studiul de fezabilitate sunt aceeași, 
ca și în proiectul de hotărâre precedent. Valoarea totală a lucrărilor este estimat la suma de 
5.628.881 lei, care conține și TVA-ul. Contribuția proprie, adică cheltuielile neeligibile în 
cuantum de 10.658 lei, iar valoarea TVA aferentă este în cuantum de 2.025 lei.” 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumesc frumos. 
Comisiile de specialitate 1, 2 și 5 au acordat aviz favorabil și acestui proiect de hotărâre. 
Urmează punctul 4.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 323/2023. 
 PUNCTUL IV de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
Documentației de avizare a lucrărilor de intervenții pentru obiectivul de investiții „Lucrări 
de reabilitare termică la bl.18, sc. A, B, C str. Romulus Cioflec, nr. 11” și a cheltuielilor 
legate de proiect și modificarea și completarea HCL nr. 422/2022 privind aprobarea 
depunerii proiectelor și a cheltuielilor legate de acestea pentru reabilitarea termică a unor 
blocuri de locuințe din municipiul Sfântu Gheorghe în cadrul PNRR, C5-Valul renovării, 
apelul de proiecte PNRR/2022/C5/1/A.2/1, Renovare energetică moderată a clădirilor 
rezidențiale multifamiliale pentru comunități expuse riscului de sărăcie și excluziune 
socială, cu modificările și completările ulterioare. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Este un bloc, care a fost 
construit în 1974 și are o suprafață desfășurată de 3600 mp. Studiul de fezabilitate conține 
aceeași lucrări, dar în acest caz, datorită faptului că blocul are și terase în plus este inclusă 
și închiderea teraselor cu geamuri, uși termopan PVC. Valoarea totală estimată este de 
3.645.894 cu TVA. Cheltuiala neeligibilă este în sumă de 10.000 lei, iar valoarea TVA 
aferentă este de 1.900 lei.” 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumesc frumos. 
Comisiile de specialitate 1, 2 și 5 au acordat aviz favorabil. Urmează punctul 5.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 324/2023. 
 PUNCTUL V de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
Documentației de avizare a lucrărilor de intervenții pentru obiectivul de investiții „Lucrări 
de reabilitare termică la bl. 20, sc. A, B str. Romulus Cioflec, nr. 9” și a cheltuielilor legate 
de proiect și modificarea și completarea HCL nr. 422/2022 privind aprobarea depunerii 
proiectelor și a cheltuielilor legate de acestea pentru reabilitarea termică a unor blocuri de 
locuințe din municipiul Sfântu Gheorghe în cadrul PNRR, C5-Valul renovării, apelul de 
proiecte PNRR/2022/C5/1/A.2/1, Renovare energetică moderată a clădirilor rezidențiale 
multifamiliale pentru comunități expuse riscului de sărăcie și excluziune socială, cu 
modificările și completările ulterioare. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Este vorba de un bloc, care 
s-a construit în 1974, cu o suprafață desfășurată de 2080 mp. Valoarea estimată a lucrărilor 
este în sumă de 2.446.498 lei, cu TVA inclus. La fel și aici cheltuielile neeligibile sunt în 
cuantum de 10.000 lei și valoarea TVA aferentă este de 1.900 lei. Și în acest caz din 
lucrările cuprinse în studiul de fezabilitate face parte și închiderea teraselor.” 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumesc frumos. 
Comisiile de specialitate 1, 2 și 5 au acordat aviz favorabil și acestui proiect de hotărâre. 
Urmează punctul 6.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 325/2023. 
 PUNCTUL VI de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
Documentației de avizare a lucrărilor de intervenții pentru obiectivul de investiții „Lucrări 
de reabilitare termică la bl. 33, sc. A, B, str. Romulus Cioflec nr. 10” și a cheltuielilor 
legate de proiect și modificarea și completarea HCL nr. 422/2022 privind aprobarea 



 

 

depunerii proiectelor și a cheltuielilor legate de acestea pentru reabilitarea termică a unor 
blocuri de locuințe din municipiul Sfântu Gheorghe în cadrul PNRR, C5-Valul renovării, 
apelul de proiecte PNRR/2022/C5/1/A.2/1, Renovare energetică moderată a clădirilor 
rezidențiale multifamiliale pentru comunități expuse riscului de sărăcie și excluziune 
socială, cu modificările și completările ulterioare. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „La fel este un bloc construit 
în 1974, cu o suprafață desfășurată de 2482 mp. În acest caz nu se vor închide balcoanele. 
Valoarea totală estimată este în sumă de 2.271.062 cu TVA inclus. Cheltuielile neeligibile 
sunt în cuantum de 10.625 lei, iar valoarea TVA aferentă este în cuantum de 2.018 lei.” 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumesc frumos. 
Comisiile de specialitate 1, 2 și 5 au acordat aviz favorabil. Urmează punctul 7.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, 1 consilier nu participă la deliberare și la vot 
(Jancsó Éva), HOTĂRÂREA NR. 326/2023. 
 PUNCTUL VII de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea alocării 
unei sume din bugetul local al municipiului Sfântu Gheorghe pentru finanțarea 
programului sportiv al Clubului Sportiv Municipal Sfântu Gheorghe ”Promovarea 
sportului de performanță la ramurile sportive atletism, gimnastică, handbal, lupte” sezon 
competițional 2023-2024. Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m.): „Mulțumesc frumos. Dorim 
să finanțăm activitatea Clubului Sportiv Municipal, enumerată de dl. președinte de ședință, 
cu suma de 50.000 lei. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumim. 
Comisiile de specialitate 1, 5 și 6 au acordat aviz favorabil. Urmează punctul 8.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 327/2023. 
 PUNCTUL VIII de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea alocării 
unei sume din bugetul local al municipiului Sfântu Gheorghe pentru finanțarea 
programului sportiv al Asociației Club Sportiv Hockey Club Fenestela 68: ”Pregătirea și 
participarea echipei de hochei pe gheață seniori Háromszéki Ágyusok la campionatul 
național, divizia A și Cupa României, organizat de F.R.H.G. România, sezon competițional 
2023-2024”. Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m.): „Mulțumesc frumos. Am dori 
să finanță această activitate cu suma de 1.000.000 de lei, din care 475.000 lei pe anul 2023, 
iar 525.000 lei pentru anul 2024. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumim. 
Comisiile de specialitate 1, 5 și 6 au acordat aviz favorabil. Urmează punctul 9.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 328/2023. 
 PUNCTUL IX de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea alocării 
unei sume din bugetul local al municipiului Sfântu Gheorghe pentru finanțarea 
programului sportiv al Clubului Sportiv de Hochei pe Gheață ”Királypingvinek” Jégkorong 
Klub ”Pregătirea și participarea echipelor de hochei pe gheață și patinaj artistic de vârsta 
U7, U9, U11, U13, U15 în Campionatul Național” sezon competițional 2023-2024. 
Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m.): „Mulțumesc frumos. Titlul 
proiectului de hotărâre este atât de clar și detaliat, încât eu trebuie să spun doar sumele. 
Dorim să finanțăm cu suma de 376.000 lei, din care 191.000 lei pe anul competițional 
2023, iar 185.000 lei pentru anul 2024. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Și noi mulțumim. 
Comisiile de specialitate 1, 5 și 6 au acordat aviz favorabil. Urmează punctele de la 



 

 

Diverse.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 329/2023. 
 PUNCTUL D1 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea Acordului 
de principiu referitor la acordarea facilităților reglementate prin Legea nr. 186/2013 privind 
constituirea și funcționarea parcurilor industriale, administratorului parcului industrial 
Sepsiipar SRL. Prezintă: Antal Árpád-András, primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m.): „Mulțumesc frumos. Vom 
aproba un acord de principiu pentru Sepsiipar SRL, conform Legii 186/2013. În proiectul 
de hotărâre figurează și ce sprijin poate să acorde Sepsiipar, respectiv facilitățile de care va 
beneficia Sepsiipar SRL. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumim frumos. 
Comisiile de specialitate 1 și 5 au acordat aviz favorabil. Urmează punctul D2.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 330/2023. 
 PUNCTUL D2 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
intabulării în proprietatea publică a municipiului Sfântu Gheorghe şi în administrarea 
instituției de învățământ Şcoala Gimnazială „Gödri Ferenc” Sfântu Gheorghe a imobilului 
situat în municipiul Sfântu Gheorghe, Aleea Elevilor nr. 1. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, 
viceprimar.  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Datorită faptului că din 
documentația, anexă la proiectul de hotărâre, reiese faptul că terenurile aflate în 
administrarea Şcolii Gimnaziale „Gödri Ferenc” nu sunt identice cu cele aflate în cărțile 
funciare vechi, este necesară intabularea din nou în proprietatea publică a municipiului a 
acestor 15 parcele identificate. Suprafața reală a acestor 15 parcele este de 5.527 mp. 
Terenurile noi conțin aceste suprafețe totale, iar ele vor fi trecute în proprietatea publică a 
municipiului cu aceste suprafețe, respectiv se vor corecta în inventarul bunurilor 
municipiului.” 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumim frumos. 
Comisiile de specialitate 1, 2, 4 și 5 au acordat aviz favorabil acestui proiect de hotărâre. 
Putem trece la vot. Deci au fost proiectele de hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9 și la Diverse 
D1 și D2.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 331/2023. 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri de la 1 până la 9, respectiv cu D1 și D2.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri de la 1 până la 9, respectiv cu D1 și D2.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele 
de hotărâri de la 1 până la 9, respectiv cu D1 și D2.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri de la 1 până la 9 și cu D1 și D2.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de hotărâri 
de la 1 până la 5, de la 7 până la 9, la punctul 6 nu doresc să particip la vot, respectiv și cu 
D1, D2.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de hotărâri 
de la 1 până la 9, respectiv cu D1 și D2.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri de la 1 până la 9, respectiv cu D1 și D2.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri de la 1 până la 9, respectiv cu D1 și D2.” 



 

 

 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri de la 1 până la 9, respectiv cu D1 și D2.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri de la 1 până la 9, respectiv cu D1, D2.” 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Și eu sunt de acord 
cu proiectele de hotărâri de la 1 până la 9, respectiv de la Diverse cu D1 și D2.” 
 Domnul consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri de la 1 până la 9, respectiv cu D1 și D2.” 
 Domna conilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, respectiv cu D1 și D2.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri de la 1 până la 9, respectiv cu D1 și D2.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri de la 1 până la 9, respectiv cu D1 și D2.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri de la 1 până la 9, la fel și cu D1 și D2.” 
 Domnul președinte de ședință LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumesc frumos. 
Vă mulțumesc tuturor pentru prezență. O zi frumoasă și un weekend plăcut. La revedere.” 
 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a 
fost adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 28 septembrie 2023. 
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